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Minnesanteckningar 2023-09-26 
 
 
Landsbygdsresa med LRF 
Ordförande Thomas Ehn rapporterar om politikernas resa till landsbygden den 18 augusti 2023. Fem politiker, 
kommundirektörens samt tre från LRF Tranås var med på resan till Gripenberg, Adelöv och Linderås. Deltagarna 
har varit nöjda med resan. Rådet vill följa upp med en annan aktivitet längre fram i mandatperioden.  
 
 
Remiss regional cykelplan för Jönköpings län 
Genomgång av kommunens remissvar för regional cykelplan för Jönköpings län. Sträckan Tranås (Katarp) - 
Gripenberg finns med som prioriterat namngivet objekt. Kommunens anser att det finns stort behov av en 
sammanhängande cykelbana längs väg 32 Katarp-Säby vidare mot Gripenberg. Vidare ses möjligheter med en 
förlängning med cykelbana mellan Linderås och Kapela. 
 
 
Rapport från ledamöter 
 

 Thomas Ehn var inbjuden till Adelövs framtidsgrupps styrelsemöte och redogör för detta möte.  
 

 Elin Roth berättar om aktivitet med resa till Asby skidbacke som genomfördes gemensamt av Linderås, 
Adelöv och Gripenberg. Linderås har via parkavdelningen fått bidrag och hjälp med julgran. 
 

 Birger Boström har varit på företagsbesök på Linderås nya pizzeria samt Hemma på hultet. 
 
 
Övriga frågor 
 

 Skolskjutsar.  
 
Tidigare fanns bussar från landsbygden in till Kulturskolan så att elever kunde komma och testa instrument. Elin 
Roth har ett förslag om en utveckling att Kulturskolan skulle kunna köra in elever in till Tranås för lektioner. 
Thomas Ehn kollar med frågan i nämnden. 
 

 Bussar 
 
Elin Roth har noterat att tidtabell för buss nummer 155 inte är anpassad för skiftarbeten på Bosch. En 
transferbuss från station till industriområdena är på gång i kommunen. 
 

 Inbjudan 
 
Rådet vill bjuda in Jimmy Rydé ordförande i teknik- och griftegårdsnämnden eller planerare Jimmy Karlsson till ett 
kommande möte för diskussion om cykelbanor och framtida cykelplan. 


